
1 

 

Protokół Nr LX/22 

z Sesji Rady Gminy Widawa 

odbytej w dniu 15 lutego 2022 roku 

w Gminnym Ośrodku Kultury w Widawie 

 

 

Ustawowa liczba radnych – 15 

Faktyczna liczba radnych – 15 

Liczba radnych obecnych – 15 

 

Sesję rozpoczęto o godz. 935 

Sesję zakończono o godz. 1045 

 

 

Ad. 1 

Kolejne posiedzenie Rady Gminy otworzył Pan Sławomir Stępnik – Przewodniczący Rady 

Gminy, który powitał wszystkich uczestników spotkania. Następnie po odczytaniu informacji 

związanej z obowiązkiem transmisji obrad oraz po dokonaniu sprawdzenia obecności 

stwierdził prawomocność obrad. 

(Lista obecności radnych stanowi załącznik nr 1 do protokołu). 

 

Ad. 2 

W kolejnym punkcie Przewodniczący Rady odczytał proponowany porządek obrad, który 

przedstawiał się następująco: 

1. Otwarcie LX Sesji Rady Gminy Widawa i stwierdzenie prawomocności obrad oraz 

prawidłowości zwołania sesji. 

2. Przedstawienie proponowanego porządku obrad. 

3. Zgłaszanie uwag do protokołu z ostatniego posiedzenia. 

4. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany w budżecie Gminy Widawa na 2022 rok. 

5. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Widawa na lata 2022-2029. 

6. Podjęcie uchwały w sprawie upoważnienia do wystąpienia z wnioskiem o dofinansowanie 

zadania: „Remont budynku świetlicy wiejskiej w Wielkiej Wsi B i w Patokach wraz 

z zagospodarowaniem terenu” w ramach dofinansowania z Programu Rozwoju Obszarów 

wiejskich na lata 2014-2020, ogłoszonego przez Lokalną Grupę Działania „Dolina Rzeki 

Grabi”. 

7. Podjęcie uchwały w sprawie wyznaczenia miejsca do ułatwienia prowadzenia handlu 

w piątki i soboty przez rolników oraz ich domowników oraz wprowadzenia regulaminu 

określającego zasady handlu prowadzonego przez rolników i ich domowników. 

8. Podjęcie uchwały w sprawie przyznania pierwszeństwa w nabyciu zabudowanej 

nieruchomości jej dzierżawcy oraz przeznaczeniu jej do zbycia, położonej w Chrząstawie, 

gm. Widawa. 
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9. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia projektu „Regulaminu dostarczania wody 

i odprowadzania ścieków na terenie Gminy Widawa” w celu przekazania go do 

zaopiniowania organowi regulacyjnemu. 

10. Podjęcie uchwały w sprawie nadania statutu Gminnemu Ośrodkowi Pomocy Społecznej 

w Widawie. 

11. Wolne wnioski i zapytania. 

12. Zamknięcie obrad. 

 

Ad. 3 

Realizując porządek obrad Przewodniczący Rady zapytał o uwagi do przedłożonego 

protokołu z ostatniego posiedzenia. 

Do protokołu nie zgłoszono uwag. 

 

Ad. 4 

W kolejnym punkcie Przewodniczący Rady poprosił o zabranie głosu Panią Ewę Wartałowicz 

– Skarbnik Gminy i omówienie projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy. 

Odnosząc się do powyższej prośby Pani Skarbnik poinformowała zebranych o tym, iż 

w przedłożonym projekcie uchwały dokonuje się zmian dochodów oraz wydatków 

budżetowych. Następnie wymieniła kwoty tych korekt oraz czynniki, które wpływają na 

konieczność ich wprowadzenia. Dodała również to, iż w związku z tymi modyfikacjami 

zmianie uległ również załącznik numer trzy planu finansowego gminy, który przedstawia 

nakłady inwestycyjne. Ponadto wymieniła zadania, których planowane kwoty zostały 

przesunięte, a także te przedsięwzięcia, które zostały dopiero wprowadzone do budżetu. 

W dalszej kolejności Pani Skarbnik wyjaśniła, iż w związku z omówionymi zmianami 

konieczne było również uaktualnienie Wieloletniej Prognozy Finansowej. Następnie 

przedstawiła ogólne kwoty dochodów i wydatków budżetowych zaznaczając jednocześnie to, 

iż wynik finansowy nie został naruszony i pozostaje na niezmienionym poziomie. Ponadto 

wskazała przyczyny przesunięć w wykazie przedsięwzięć zawartych w Wieloletniej 

Prognozie Finansowej Gminy dodając jednocześnie to, iż w rezultacie należało również 

zaktualizować załącznik numer trzy omawianego projektu uchwały stanowiący uzasadnienie, 

czyli część opisową. 

Następnie z uwagi na brak jakichkolwiek pytań do przedmiotowego projektu uchwały 

Przewodniczący Rady odczytał jego treść, a następnie zarządził głosowanie nad jego 

podjęciem. 

W wyniku przeprowadzonego głosowania Przewodniczący Rady Gminy oznajmił, 

iż Uchwała Nr LX/334/22 w sprawie zmiany w budżecie Gminy Widawa na 2022 r. została 

przyjęta 15 głosami „za”, czyli jednogłośnie przez wszystkich radnych. 

(Protokół z głosowania wraz z Uchwałą Nr LX/334/22 w sprawie zmiany w budżecie Gminy 

Widawa na 2022 r. stanowi załącznik nr 2 do protokołu). 
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Ad. 5 

W tym miejscu głos zabrał Pan Michał Włodarczyk – Wójt Gminy, który w uzupełnieniu do 

wypowiedzi Pani Skarbnik zaznaczył, iż w Wieloletniej Prognozie Finansowej zmianie uległa 

kwestia finansowania budowy hali sportowej przy szkole w Chociwiu, które to 

przedsięwzięcie jest zadaniem wieloletnim. Następnie pokrótce przedstawił szczegóły tej 

inwestycji, a mianowicie etapy jej rozliczania.  

W dalszej kolejności ze względu na brak uwag do omówionego projektu uchwały 

Przewodniczący Rady odczytał jego treść. 

Następnie zarządził głosowanie nad jego podjęciem w wyniku, którego Uchwała 

Nr LX/335/22 zmieniająca uchwałę w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Widawa na lata 2022-2029 została przyjęta 15 głosami „za”, czyli 

jednogłośnie przez wszystkich radnych. 

(Protokół z głosowania wraz z Uchwałą Nr LX/335/22 zmieniająca uchwałę w sprawie 

uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Widawa na lata 2022-2029 stanowi 

załącznik nr 3 do protokołu). 

 

Ad. 6 

Uzasadnienie do kolejnego projektu uchwały przedstawił Wójt Gminy. Przypomniał 

mianowicie zebranym o tym, o czym już wcześniej wspominał, a mianowicie został 

ogłoszony nabór wniosków w ramach Programu Rozwoju Obszarów Wiejskich, gdzie za 

pośrednictwem Lokalnej Grupy Działania „Doliny Rzeki Grabi” można aplikować o dotację 

ze środków unijnych. Następnie zaznaczył, iż w planie jest realizacja dwóch zadań, czyli 

dokończenie remontu budynku wiejskiego w Wielkiej Wsi oraz modernizacja pomieszczeń 

również w budynku wiejskim w miejscowości Patoki wraz zagospodarowaniem terenu 

i budową placu zabaw. W toku dalszej wypowiedzi nadmienił o tym, iż w ubiegłym roku 

zostały wykonane kosztorysy dla wspomnianych przedsięwzięć, natomiast w bieżącym roku 

firma zewnętrzna zajmie się opracowaniem wniosków na ich dofinansowanie. Dodał, iż 

ogółem można pozyskać 250 tys. zł, aczkolwiek w pierwszej kolejności rada musi wydać 

odpowiednie upoważnienie, aby w dalszej kolejności móc aplikować po te fundusze. Ponadto 

Pan Wójt pokrótce przedstawiła dalszą procedurę, jaka zostanie wdrożona oraz wskazał 

przewidywany termin realizacji, a także szczegóły rozliczenia wspomnianych zadań. 

Ze względu na to, iż do omówionego projektu uchwały nie wniesiono żadnych uwag 

Przewodniczący Rady odczytał jego treść, a następnie zarządził głosowanie nad jego 

podjęciem w wyniku, którego Uchwała Nr LX/336/22 w sprawie upoważnienia do 

wystąpienia z wnioskiem o dofinansowanie zadania: „Remont budynku świetlicy wiejskiej 

w Wielkiej Wsi B i w Patokach wraz z zagospodarowaniem terenu” w ramach 

dofinansowania z Programu Rozwoju Obszarów wiejskich na lata 2014-2020, ogłoszonego 

przez Lokalną Grupę Działania „Dolina Rzeki Grabi” została przyjęta 15 głosami „za”, czyli 

jednogłośnie przez wszystkich obecnych radnych. 

(Protokół z głosowania wraz z Uchwałą Nr LX/336/22 w sprawie upoważnienia do 

wystąpienia z wnioskiem o dofinansowanie zadania: „Remont budynku świetlicy wiejskiej 

w Wielkiej Wsi B i w Patokach wraz z zagospodarowaniem terenu” w ramach 
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dofinansowania z Programu Rozwoju Obszarów wiejskich na lata 2014-2020, ogłoszonego 

przez Lokalną Grupę Działania „Dolina Rzeki Grabi” stanowi załącznik nr 4 do protokołu). 

 

Ad. 7 

W kolejnym punkcie, jako pierwszy głos zabrał Pan Zbigniew Parzybut – Kierownik Referatu 

Inwestycji, Środowiska i Spraw Komunalnych, który odnosząc się do przedłożonego w tym 

miejscu projektu uchwały wyjaśnił, iż poprzednio podjęty akt został zakwestionowany przez 

nadzór prawny Wojewody. Dodał, iż zastrzeżenia budziły dwa zapisy, z których jeden 

dotyczył placu targowicy, drugi natomiast regulaminu, który odnosił się do treści zawartych 

w dokumencie z 2015 roku. Ponadto wyjaśnił, iż odnosząc się do przedstawionych uwag 

udzielono wyjaśnień w kwestii możliwości prowadzenia handlu przez rolników w piątki 

i soboty na wskazanym terenie, niemniej jednak podjęto decyzję o całkowitym uchyleniu 

wspomnianego aktu i podjęciu go w poprawnej formie. 

W dalszej kolejności Przewodniczący Rady odczytał treść omówionego powyżej projektu 

uchwały z uwagi na to, iż nikt nie zgłosił żadnych zastrzeżeń ani pytań. Następnie zarządził 

głosowanie nad jego podjęciem. 

W wyniku przeprowadzonego głosowania Uchwała Nr LX/337/22 w sprawie wyznaczenia 

miejsca do ułatwienia prowadzenia handlu w piątki i soboty przez rolników oraz ich 

domowników oraz wprowadzenia regulaminu określającego zasady handlu prowadzonego 

przez rolników i ich domowników została przyjęta 15 głosami „za”, czyli jednogłośnie przez 

wszystkich obecnych radnych. 

(Protokół z głosowania wraz z Uchwałą Nr LX/337/22 w sprawie wyznaczenia miejsca do 

ułatwienia prowadzenia handlu w piątki i soboty przez rolników oraz ich domowników oraz 

wprowadzenia regulaminu określającego zasady handlu prowadzonego przez rolników i ich 

domowników stanowi załącznik nr 5 do protokołu). 

 

Ad. 8 

Do omówienia kolejnego projektu uchwały poproszony został również Pan Z. Parzybut, który 

nadmienił o tym, iż gmina jest właścicielem nieruchomości o powierzchni 14 arów, położonej 

w miejscowości Chrząstawa. Następnie wyjaśnił, iż w dniu 10 stycznia bieżącego roku 

wpłynęło pismo, w którym dotychczasowy dzierżawca zwrócił się z prośbą o umożliwienie 

wykupu wspomnianej działki. Ponadto dodał, iż zgodnie z zapisami ustawy o gospodarce 

nieruchomościami Wojewoda w odniesieniu do gruntów stanowiących własność Skarbu 

Państwa, a odpowiednia rada lub sejmik w odniesieniu do nieruchomości będących we 

władaniu jednostki samorządu terytorialnego podejmują uchwałę w kwestii ich zbycia. 

W dalszej kolejności zaznaczył, iż jego zdaniem zasadne jest podjęcie przedmiotowego aktu, 

gdyż wnioskodawcy uzasadnili swoją prośbę tym, iż zamieszkują na wskazanej 

nieruchomości już od 50 lat, natomiast dzierżawcami stali się 10 lat temu. 

W dalszej kolejności ze względu na to, iż do omówionego projektu uchwały nie wniesiono 

żadnych uwag Przewodniczący Rady odczytał jego treść, a następnie zarządził głosowanie 

nad jego podjęciem w wyniku, którego Uchwała Nr LX/338/22 w sprawie przyznania 

pierwszeństwa w nabyciu zabudowanej nieruchomości jej dzierżawcy oraz przeznaczeniu jej 
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do zbycia, położonej w Chrząstawie, gm. Widawa została przyjęta 15 głosami „za”, czyli 

jednogłośnie przez wszystkich obecnych radnych. 

(Protokół z głosowania wraz z Uchwałą Nr LX/338/22 w sprawie przyznania pierwszeństwa 

w nabyciu zabudowanej nieruchomości jej dzierżawcy oraz przeznaczeniu jej do zbycia, 

położonej w Chrząstawie, gm. Widawa stanowi załącznik nr 6 do protokołu). 

(Salę opuścił radny Piotr Śnieg). 

 

Ad. 9 

Realizując dalszą część obrad Przewodniczący Rady poprosił o zabranie głosu Panią 

Magdalenę Olczak – Kierownik Gminnego Zakładu Usług Komunalnych w celu 

przedstawienia uzasadnienia do przedłożonego w tym punkcie projektu uchwały. 

Odnosząc się do powyższej prośby Pani M. Olczak wyjaśniła, iż w opracowanym projekcie 

Regulaminu dostarczania wody i odprowadzania ścieków na terenie Gminy Widawa 

naniesione zostały poprawki dotyczące wydawania warunków z uwagi na zmianę ustawy. 

Następnie zaznaczyła, iż omawiany dokument w dalszej kolejności musi zostać przekazany 

do zaopiniowania Dyrektorowi Regionalnego Zarządu Gospodarki Wodnej w Poznaniu 

Państwowego Gospodarstwa Wodnego „Wody Polskie”. Ponadto dodała, iż po otrzymaniu 

pozytywnej opinii omawiany dokument po raz kolejny zostanie przedłożony radzie pod 

obrady. 

W uzupełnieniu do powyższej wypowiedzi głos zabrał jeszcze Wójt Gminy. Poinformował on 

mianowicie zebranych o tym, iż w ubiegłym roku odbyła się kontrola przeprowadzona przez 

Najwyższą Izbę Kontroli w zakresie odbioru nieczystości z gospodarstw domowych. Dodał, 

iż czynności kontrolne trwały prawie trzy miesiące i przeprowadzona została weryfikacja 

dokumentacji w Referacie Inwestycji, Środowiska i Spraw Komunalnych oraz w Gminnym 

Zakładzie Komunalnym. Nadmienił o tym, iż podobne inspekcje prowadzone są już od 

dłuższego czasu na terenie całego naszego województwa, średnio około 20 gmin rocznie jest 

nią objętych. Następnie podkreślił, iż w rezultacie wspomnianych działań wystosowano dość 

mocne wskazania na to, by usystematyzować pewne kwestie, gdyż niektórych spraw 

praktycznie od 30 lat nie brano pod uwagę. W dalszej kolejności Pan Wójt podkreślił to, iż 

główną uwagę zwrócono na brak umów na odprowadzanie nieczystości z podmiotami 

zewnętrznymi, czyli właścicielami gospodarstw domowych, a co za tym idzie również 

z koniecznością prowadzenia rejestru w tym zakresie. Następnie wyjaśni, iż podjęte zostały 

nakazane czynności mające na celu sprawdzenie wszystkich gospodarstw na terenie gminy 

pod względem posiadania bezodpływowych pojemników na nieczystości, bądź 

przydomowych oczyszczalni ścieków. Odniósł się również do tego, że kryteria unijne 

nakazują dostosowanie się naszego państwa do odpowiednich norm dotyczących azotu. 

W toku dalszego wystąpienia Wójt Gminy wyjaśnił, iż sporządzone zostały pisma, które za 

pośrednictwem sołtysów mają trafić do mieszkańców, którzy zobowiązani są do złożenia 

deklaracji dotyczącej rodzaju posiadanego zbiornika. Dodał, iż w wyniku tych działań 

założona zostanie ewidencja. Ponadto zaznaczył, iż po wejściu w życie omawianego 

regulaminu osoby, które do tej pory korzystały z usług Gminnego Zakładu Usług 

Komunalnych w zakresie odbioru nieczystości, będą mogły w dalszym ciągu na takich 
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samych zasadach zgłaszać taką potrzebę pod warunkiem jednak wcześniejszego zawarcia 

umowy. W dalszej kolejności Wójt Gminy zaznaczył, iż kontrolująca zwróciła uwagę również 

na częstotliwość opróżniania zbiorników bezodpływowych przez właścicieli posesji, co 

również musi być odpowiednio zweryfikowane. Następnie odniósł się do tematu związanego 

z siecią kanalizacyjną. Przyznał mianowicie, iż będzie ona w dalszym ciągu rozbudowywana 

w miejscowościach Ligota i Widawa, gdyż na ten cel uzyskano dofinansowanie. Rozwijając 

powyższy temat Pan Wójt przedstawił pokrótce szczegóły planowanej inwestycji. Wyjaśnił 

ponadto, iż przepisy prawa wyraźnie wskazują na obowiązek podłączenia się do sieci 

kanalizacyjnej wszystkich gospodarstw domowych znajdujących się na terenie, na którym 

rozprowadzona została sieć kanalizacji sanitarnej, wyjątkiem są posesje, które posiadają 

przydomową oczyszczalnię ścieków. Dodał, iż została przeprowadzona w powyższej kwestii 

weryfikacja, a co za tym idzie planowane są spotkania z mieszkańcami, którzy do tej pory nie 

spełnili takiego obowiązku, miedzy innymi w celu ustalenia rodzaju posiadanego zbiornika 

oraz podjęcia odpowiednich działań. W dalszej kolejności zaznaczył, iż optymistyczne 

informacje dla tych osób są takie, że Wojewódzki Fundusz Ochrony Środowiska i Gospodarki 

Wodnej ogłosił nabór wniosków na dofinansowanie w kwocie 4 tys. zł do wykonania 

przyłącza kanalizacyjnego. Następnie przedstawił pokrótce szczegóły dotyczące wspomnianej 

pomocy. Kontynuując swą wypowiedź Wójt Gminy odniósł się ponownie do wyników 

wspomnianej kontroli informując zebranych o działaniach, jakie zostały podjęte i jakie należy 

jeszcze zrealizować, aby zniwelować wskazane niedociągnięcia. Następnie odniósł się do 

wydatkowania uzyskanego w kwocie 3 mln zł dofinansowania, z których tak, jak już 

wcześniej zaznaczył 1 mln zł zostanie wykorzystany na rozbudowę kanalizacji sanitarnej. 

W dalszej kolejności wspomniał o tym, że za kolejny milion zł zakupiony zostanie sprzęt do 

wywozu nieczystości. W tym miejscu przedstawił szczegóły realizacji tego zadania, 

zaznaczając jednocześnie to, że oczyszczalnia ścieków też ma ograniczone moce przerobowe 

i dziennie może przyjąć nie więcej niż 7 transportów. Następnie poinformował o tym, iż 

pozostała kwota planowana jest na dofinansowanie przydomowych oczyszczalni ścieków. 

Ponadto wyjaśnił, iż na obecną chwilę można jedynie realizować  jedynie pierwsze 

z wymienionych przedsięwzięć, gdyż Ministerstwo Finansów pracuje nad zmianą przepisów 

umożliwiających korzystania z pozostałych środków na wskazane inwestycje. Ponadto 

przedstawił plany związane z dofinansowywaniem budowy przydomowych oczyszczalni 

ścieków dla mieszkańców gminy, zaznaczając jednocześnie to, iż będzie chciał niebawem 

w trakcie spotkań z lokalną społecznością rozmawiać w tym temacie, jak również w kwestii 

odbioru nieczystości oraz odpadów komunalnych. Na zakończenie swego wystąpienia Wójt 

Gminy poinformował jeszcze zebranych o tym, iż zostanie podniesiony poziom 

dofinasowania z Programu Rozwoju Obszarów Wiejskich na budowę dróg lokalnych, 

omawiając jednocześnie w sposób szczegółowy możliwość realizacji tych inwestycji przy 

udziale środków własnych. Ponadto uprzedził o działaniach, jakie zostały podjęte w kierunku 

restrukturyzacji zaciągniętych kredytów. 

W tym miejscu głos zabrał radny Jan Krata, który zauważył to, iż zasypywanie ogromnych 

szamb, które znajdują się w miejscowości Ligota będzie bardzo kosztowne. 

W odpowiedzi na powyższą uwagę Wójt Gminy wyjaśnił, iż nie ma takich planów, co do 
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zasypywania wspomnianych szamb, gdyż w pierwszej kolejności należałoby je rozebrać 

ponieważ nie udałoby się i tak wypełnić ich całkowicie, natomiast rozbiórka i zasypanie, to 

rzeczywiście byłby duży koszt. Ponadto przyznał, iż były takie propozycje ze strony 

mieszkańców niemniej jednak decyzja taka nie zapadła. 

Z kolei radny J. Krata zauważył, iż na miejscu tych szamb miał być zrobiony parking, gdyż 

takie były wnioski mieszkańców. 

Odpowiadając na powyższe Pan Wójt zaznaczył, iż obecnie należy skoncentrować się na 

budowie drogi w tej miejscowości oraz oświetlenia ulicznego. Dodał, iż należy się nad tym 

w przyszłości zastanowić, aczkolwiek tak, jak już wspomniał, są to ogromne koszty, a także 

konieczność wykonania projektu na ich rozbiórkę oraz zatrudnienia firmy zewnętrznej, 

ponieważ gmina nie posiada odpowiedniego sprzętu. 

W temacie wywiązała się krótka wymian zdań w wyniku, której Wójt Gminy zaznaczył, iż 

trzeba się tej kwestii przyjrzeć w przyszłości, gdyż być może pokrywy są na tyle wytrzymałe, 

że bez problemu będzie można na nich zlokalizować parking. 

Następnie ze względu na to, iż do omówionego projektu uchwały nie wniesiono dalszych 

uwag Przewodniczący Rady odczytał jego treść, a następnie zarządził głosowanie nad jego 

podjęciem w wyniku, którego Uchwała Nr LX/339/22 w sprawie przyjęcia projektu 

„Regulaminu dostarczania wody i odprowadzania ścieków na terenie Gminy Widawa” w celu 

przekazania go do zaopiniowania organowi regulacyjnemu została przyjęta 14 głosami „za”, 

czyli jednogłośnie przez wszystkich obecnych radnych. 

(Protokół z głosowania wraz z Uchwałą Nr LX/339/22 w sprawie przyjęcia projektu 

„Regulaminu dostarczania wody i odprowadzania ścieków na terenie Gminy Widawa” w celu 

przekazania go do zaopiniowania organowi regulacyjnemu stanowi załącznik nr 7 do 

protokołu). 

 

Ad 10. 

W toku dalszego posiedzenia poproszono o zabranie głosu Panią Dorotę Sychniak – 

pracownika Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w celu omówienia następnego projektu 

uchwały. W pierwszej kolejności poinformowała ona zebranych o tym, iż podjęty na sesji 

w dniu 10 stycznia bieżącego roku akt został zakwestionowany przez nadzór prawny 

Wojewody. Następnie wymieniła kwestie, które zdaniem kontrolującego nie powinny być 

zawarte w tym akcie oraz zapisy, które muszą mieć inne brzmienie. Ponadto dodała, iż 

w związku z powyższym został sporządzony projekt uchwały w sprawie nadania statutu 

Gminnemu Ośrodkowi Pomocy Społecznej, który uwzględnia stanowisko Wojewody. 

Następnie ze względu na brak jakichkolwiek pytań oraz uwag odczytał teść aktu i zarządził 

głosowanie nad jego podjęciem. 

W wyniku przeprowadzonego głosowania Uchwała Nr LX/340/22 w sprawie nadania 

statutu Gminnemu Ośrodkowi Pomocy Społecznej w Widawie została przyjęta 14 głosami 

„za”, czyli jednogłośnie przez wszystkich obecnych radnych. 

(Protokół z głosowania wraz z Uchwałą Nr LX/340/22 w sprawie nadania statutu Gminnemu 

Ośrodkowi Pomocy Społecznej w Widawie stanowi załącznik nr 8 do protokołu). 
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Ad. 11 i 12 

W punktach dotyczących wolnych wniosków i zapytań oraz spraw różnych brak chętnych do 

dyskusji. 

 

Ad. 13 

Z uwagi na wyczerpanie tematyki zaplanowanej na to spotkanie oraz brak chętnych do 

dyskusji Przewodniczący Rady Gminy podziękował za udział w obradach i zamknął kolejne 

posiedzenie Rady Gminy Widawa. 

Na tym protokół zakończono. 

           Przewodniczący 

Protokołowała:             Rady Gminy Widawa

   

Jolanta Szuleta    Sławomir Stępnik 


